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Mondelinge vraag van Mevr. KABACHI : De speeltuinen in Ukkel.

Mevr. Kabachi merkt op dat het hart van Ukkel met de sluiting van de speeltuin van het 
Wolvendaelpark zeer weinig toegankelijke en veilige speelplekken heeft. Het Wolvendaelpark wordt 
over enkele weken volledig heropend. Maar zelfs met deze heropening is de speeltuin in dit park 
volledig verzadigd.

De ontwikkeling van een speeltuin in het centrum van Ukkel zou een goede zaak zijn en zou 
ook de aantrekkelijkheid van het centrum van Ukkel en zijn commerciële kern helpen bevorderen. 
Dankzij het initiatief van het bewonerscollectief van Ukkel-Centrum bestaat er al een kleine 
infrastructuur op het Jean Vander Elstplein maar die is beperkt tôt peuters.

In het kader van de heraanleg van het Jean Vander Elstplein zou het intéressant zijn om een 
echte speeltuin in te richten die geschikt is voor aile leeftijden.

Wat is de gemeente van plan te doen om deze tekortkoming te verhelpen en gezinnen 
kwaliteitsvolle speel- en ontspanningsruimtes in het centrum van Ukkel te bieden?

Schepen De Brouwer antwoordt dat er aanvankelijk een tijdelijke speeltuin was voorgesteld 
voor het Jean Vander Elstplein. Het was omdat de gemeente voorstelde om over te gaan op een vaste 
installatie dat het huidige systeem werd ingevoerd.

Er wordt momenteel gewerkt in de Wansartstraat om een inclusieve speeltuin te creëren, met 
onder andere schommels die zijn aangepast voor kinderen met beperkte mobiliteit.

De aanleg van een speeltuin in het Raspailpark is geweigerd door de Commissie voor 
Monumenten en Landschappen. Toch zullen er speeltoestellen worden geïnstalleerd.

Volgens schepen De Brouwer zou het een goed idee zijn om het netwerk van speeltuinen over 
de hele gemeente uit te breiden. De Groendienst zal de komende jaren een speeltuinkaart opstellen 
om eventuele hiaten in het netwerk op te sporen.

Op dit gebied is het college van plan rekening te houden met de leeftijd en tieners niet te 
vergeten, vooral in de wijk Neerstallesteenweg. Als het Vander Elstplein wordt heringericht, zal er 
worden gezorgd voor een breder leeftijdsbereik.

Mevr, Kabachi wijst erop dat zij juist daarom het voorstel met betrekking tôt de Dekenijtuin 
heeft toegevoegd.

Ze bedankt het college dat het ook deze suggestie in overweging heeft genomen.


